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SpRAWoZDANIE SoŁTySA ZDZIAŁALNOśCI OD 17.05.2015 R, DO 24.05,2019 R.

szanowni parlstwo

Sęrdecznie witam gości przybyłych na nasze zebranie wiejskie oraz mieszkarlców Zabrzega,

Spotykamy się dziŚiaj uuy p.".ortawió Pńshru sprawozdanię z cńęroletniej działalnoŚci

soĘsa i Rady Sołeckiej Zabrzega.

W tym okesie ozłonkami Rady Sołeckiej byli :

- Pani Alicja Kuboszek
- Pan Tomasz Borkowski
- Pan Krzysztof Jarczok
- Pan Jerzy Kwaśniewski
- Pan Tomasz Londzin
- Pan Leon Kaplita
- Pan Władysław Wiśniewski
- Pan Jacek Wrzoł.

w minionej kadencji mieliśmy okazję współpracowaó ale też i wspierać w miarę możliwości

następujące organizacje, instytucje i stowarzyszeńa dziŃające na terenie sołsctwa:

o ochotniczą strazpożarną
o Ludowy Klub Sportowy,,Sokół"
o Koło pszcze|arzy w Zabrzegu

o Zwtązek Emerytów i Rencistów

r Szkołę Podstawową
o przedszkolepubliczne

r stowarzyszenie ,,przyjazny zabrzeg" (w tym ognisko Muzyczne orazzespół

Regionalny)
o Koło Gospodyń Wiejskich ,,Zabrzeżattkio'

o Chór św. Józefa.

Jak cenna i znana jest {ziałalność vłyżejwymienionych organiząji wiemy nie tylko my

zŃrzężanie ale też mt'szkńcv okolicznych sołectw i gmin. !

W okresię sprawozdaw czqna terenie naszego Sołectwa odbywało się wiele imprez, które

wspieraliśmy finansowo, ńyły to m.in.: trła.iowt<i Zabrzeskie, rajdy rowerowe, Mikołajki, Dni

Dziecka w Szkole i Przędszkolu, koŃurs palm i koŃurs kolęd.

W czasię czteroletniej kadencji wykonano w Zabrzegv

wiele inwestycji. Pozwolą Pństwo, że jeptzyloczę:

1. Infrastruktura drogowa:

r Przebudowa ul. Lisiej i ul, Gazdy

o Wykonano nawierzchnię asfaltową na ul. Zimowej, Wiosennej, Letniej, Łąkowej,

* Siennej, Kwiatowej, Iłownickiej, Kłosowej, Piwnej, wykonano frez i Podbudowę

ul. Południowej.



o wybudowano chodniki: przy ul. korfantego(od skrzyżowania z ul. waryńskiego
do ul. Świerklocz), ul. Miliardowickiej, ul. Do Zapory (fragment od ul. Gazdy do
ul. Pytla)

o Wykonano ptzełożenię kostki brukowej na chodnikuprzy ul. Waryńskiego
(od skrzyżowania z ul. Do Zapory do ul. Korfantego) orazchodnika między
ul. Stadionową i ul. Gazdy

o Zamontowano bariery ochronne przy ul. Waryńskiego, ul. Porannej,
ul. Korfantego, ul. Broniewskiego, ul. Świerklocz, ul. Śliwkowej
oraz ul. Brzoskwiniowej

2. Oświetlenie uliczne
. wybudowano oświetlenie na ul. wieczomej i ul. Mostowej
o Dobudowano punkty oświetleniowe na ul. Gilów, ul. Korfantego, ul. Gazdy,

ul. Grzybowej oraz ul. Wrzoła

3. przedszkole publiczne
. Wykonanie generalnego remontu i przebudowy kuchni (kwota 300 tys, zł)
o wykonanie nowe ogrodzenie
o Termomodernizacj a budynku wmz z remontęm wnęttza i wymianą kanalizacj i

burzowej (kwota 500 tys. zł)
r Budowa parkingu i ułożenię kostki na dojeździe do przędszkola

4. Szkoła Podstawowa
r Wyposńęnię nowej części szkoły (ok. 300 tys. zł)
o Remont stołówki szkolnej - malowanie, zakup pieca, kzeseł i stolików
o wyremontowano salę gimnasty crną- malowanie, cyklinowanie parkietu,

wymiana oświętlenia
e wyremontowano toalety w,,§tarej" części szkoły.

5. Sport i rekreacja
r Budowa orlika lekkoatleqp7lęgo (3 mln zł)
e Budowa altany grillowej (lł0 tys. zł) ;

6, Bezpieczeństwo
r Gęneralny remont i termomodernizacja budynku osp (2 mln zł)
o wykonano odwodnięnie terenu wzdłużul. Miliardowickiej
o zamontowano,,klapę burzową" przy ujściu rowów melioracyjnych do rzeki wisły
o wykonano nowe przepusty pod ul. waryńskie go, przy ul. stadionowej

oraz ul. Ochodzkiej
o wyremontowano sieć kanalizacyjną ptzy dojeździe do stadionu otzna stadionie
r Dokonano remontu przepustów przy ul. objazdowej oraz ul. Mostowej
. wykonano przejście dla pieszych przy tunelu na ul. Miliardowickiej

4 orazna ul. Stadionowej



Dodatkowo w najbliższym czasie zostaną zrealizowane na§tępujące inwestycje:

o Wykonanie oświetlenia przy ul. Janoszka

o wykonanie nowej nakłaan asfaltowej na ul. ozaista, Makowej oraz ul. Grzybowej,

. Wykonanie projektu chodnika wzdfuZul. Do Zapory (odcinek od ul. PYtla do ul,

Janoszka)
r wykonanie projekt termomodernizacji ,,starej,oczęści budynku szkoły podstawowej,

Podsumowując okres czterech lat kadencji mojej i Rady Sołeckiej, ł,ugnę 1admienić,
że wszystkie wyzej wymienione działania, nie byłyby możliwe gdybym ogrirric_lł się tylko

do dyzurów w biurzę.'Uczestniczę w sesjach Rady Miejskiej i współpracuję zUruędem

Gminy. Staram się brać udzińwe wszystkich ważnych wydarzeniach w sołectwie, śledzę na

bieżąco przebieg prac i inwestycji, słucham tego co mówią mieszkńcy i w miarę możliwości

staram rię oapo*iadać na prośby. W tym miejscu muszę nadmienić, że często robimy objazdy

wspólnie z panem krzysaofem Jarczokiem i dzięki temu widzimy ile jest jeszcze do

zrobięnia. Mam też świadomość tego, że mimo najlepszych chęci nie byłem w stanie sprostać

wszystkim potrzebom mieszkńców, bo ntyczajnie, po ludzku mówiąc "się 
nie dało",

końazącchciałbym sęrdecznie podziękowaó wszystkim, z którymi !1,e $ uvło

współpracowaó w ciągu ostatnióh częrech lat: panu burmistrzowi M. Błachutowi, panu p,

Mrowcowi i M. Kołoczkowi, zaokazanewsparcie orazprzychylnoŚÓ PrzY Podejmowaniu

ważnych dla zabrzega decyzji,bo bez wsparcia Gminy, żadna z powy ższych inwestycj i nie

byłaby możliwa.
ńiętu3ę wszystkim człoŃom Rady Sołeckiej, radnym - panu Jerzemu Kwaśniewskięmu

i Krzysztofowi Jarczokowi ale też członkom wszystkich organizacji dzińĄąę,yahw Zabrzegu

i mieszkńcom za zrozumieni e,zato,że pomagali w realizacji różnych przedsięwzięć, często

udzielali rad, czasem wsparcia. Dziękuję iez nawęt za słowa krYtYki, które czasem mogą bYÓ

budującezwłaszQza,jeżeliztegomapotemcośdobregopowstać.
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